
ANNEX 5 - CLUBS DU MERCREDI/ WEDNESDAY CLUBS 
ANNEE SCOLAIRE/ SCHOOL YEAR 2022/2023 

 
 

 
 

Wednesday Clubs fees

 
 
 
 
 
Wednesday Clubs will resume on Wednesday 07/09/2022. 
 
Wednesday Clubs arrangements will be as follows: 

• access to the service is reserved to children duly enrolled for the full term and 

limited to 15 children per group. 

• children will be divided into separate age groups and will take part in three 

45 minutes sessions out of the following: Arts & Craft, Drama, Chess, Spanish 

and Yoga.  

• a cold packed lunch should be provided by the parents (strictly NUT FREE). 

• parents should collect their child between 3.50pm and 4.00pm. 

• parents should ring at the door and the After-School care assistant will help 

their child get ready and escort them to the door. 

• occasional attendance is not allowed. 

 

Enrolment: at the start of each term, please complete the relevant online form 
available below and on the school’s website. 

SIS.LPEBL-KT 2022-2023 TERM 1 WEDNESDAY CLUB (deadline 05/09/2022) 

 

Wednesday Club fees will be included in the tuition fees termly invoice. 

 

Any enrolment and payment are firm and final; no refund is possible whatever the 
reason. 

 
 

 
Les clubs du mercredi reprennent le mercredi 07/09/2022. 
 
Les clubs du mercredi se dérouleront selon les modalités suivantes : 

• accueil des enfants inscrits pour la période entière, accueil limité à un 

maximum de 15 enfants par groupe. 

• les enfants participeront à trois séances de 45 minutes chacune par groupe 

d’âge parmi les activités suivantes : Arts plastiques, Théâtre, Échecs, 

Espagnol et Yoga.  

• un repas FROID doit être fourni par les parents et exempt de tous fruits à 

coques. 

• les parents viennent rechercher leurs enfants entre 15h50 et 16h. 

• les parents sonnent à la porte et l’adulte en charge prépare l’enfant et le 

raccompagne à la porte. 

• la fréquentation occasionnelle n’est pas autorisée. 
 
 
L’inscription se fait en complétant trimestriellement le formulaire adéquat en ligne 
(disponible ci-dessous ainsi que sur le site internet). 

SIS.LPEBL-KT 2022-2023 TERM 1 WEDNESDAY CLUB (deadline 05/09/2022) 

  

Les frais des clubs du mercredi seront inclus dans la facture de la scolarité de 
chaque trimestre.  

Toute inscription et paiement sont non révocables, ni remboursables, quelle que soit 
la raison invoqué

TERM 1 (13 sessions): £350 TERM 2 (11 sessions): £300 TERM 3 (11 sessions): £300 

https://forms.gle/tXNoospd4qksUdsY7
https://forms.gle/tXNoospd4qksUdsY7

